

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Julius Andreas Praetorius.

Praetorius, Julius Andreas

Halle (Saale), 18.12.1711

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210262](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210262)

Julius Andreas Pratorius Branden-
 burgae Marburgae in lucem hanc editus
 a. 1693. d. 29. Jun. a Parentibus An-
 drea Pratorio Superintendente quondam Bran-
 deburgensi, et Maria nata Pomaria:
 quibus quidem mox baptismi lavacro ini-
 ciati, ab illis in fundamentis doctrinae Christi-
 ana ac literarum quibus destinauerant cum
 traditus est; eisdem tamen sex viri naturae
 providentia dei orbaty est. Exinde
 cura D. Luders ac Fratris qui adhuc
 in vivis est Halberstadtum commissus per
 vigintiannum ibidem degit. Hinc vero in
 patriam reductas urbem per triennia infi-
 tione usus est M. Gerhardi vox dei
 ; a quo quartum decimum agens annu-
 m ab eam adducty Gymnasium ibidem semestri
 frequentavit. Hinc v. singulari casu
 Willebergam profecty per biennium et quod
 pcurrit illic vixit. Nec animy mutandi fu-
 isset nisi providentia divina huc me duxis-
 set, ubi jam per biennium fere non solum
 spiritualibz verum in corporalibz apud meam
 Evergetis Anglicanis sustentat a Dno P.
 Fratio vero benevole concessa usus est.
 Proinde Providentia divina ut semper memor
 gratus sum facit. Summam Numer
 Halle d. 18. Decembris 1711.